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Beantwoording openstaande (technische) vragen commissie Middelen d.d. 13-09-2018 

 
Agendapunt 4. Vaststellen termijnagenda en toezeggingen en moties 
 
Commissie 
De fractie van de VVD stelt vragen over de status van het voorstel Paracommercie op de planningslijst. Het 
streven is aanbieden 2018, maar er is nog geen termijn toegevoegd en over de status van toezegging 2018-
37. 
 
Vraag: 
Wat stand van zaken van het voorstel Paracommercie op de planningslijst?  
 
Antwoord: 
De harmonisatie van de Paracommercie regels is vanwege het participatietraject met een jaar uitgesteld. Er 
wordt t.z.t. een planning naar de raad gestuurd. De planningslijst wordt hierop aangepast. Hiermee is deze 
toezegging afgedaan. 
 
Agendapunt 5. Raadsvoorstel inzake Raadzaal 
 
Toezegging: 
Wethouder van Dellen zegt toe inzicht te zullen verschaffen in het budget dat is opgenomen ten behoeve 
van de inrichting van de raadzaal en ook de opdrachtverstrekking aan de architect te verstrekken aan de 
raad.   
 
Antwoord: 
De gevraagde documenten zijn aan de raadsleden via de griffie verstrekt. 
 
Het huidige meubilair van de raadzaal wordt hergebruikt waardoor er dus elders een meubelbehoefte 
‘vrijvalt’ in het budget. Bijvoorbeeld voor de klaptafels. Er is € 15.000 euro begroot voor het meubel en € 
3.000 tot € 5.000 voor de verlichting (lamp) in de raadzaal. 
 
Agendapunt 7. Raadsvoorstel inzake interne klachtenregeling 
 
Commissie: 
De wethouder geeft aan dat het college jaarlijks een evaluatie van de ingediende klachten ontvangt en niet 
te weten of deze ook wordt verstrekt aan de raad. Hij zegt toe terug te komen op deze vraag.  
 
Vraag: 
Ontvangt de raad ook jaarlijks een evaluatie van de ingediende klachten op basis van de klachtenregeling? 
 
Antwoord: 
Dit is akkoord. De evaluatie zal ook jaarlijks ter kennisname aan de raad worden aangeboden. 
Hiermee is deze toezegging afgedaan. 


